

The Influence of Internet Anonymous Message Intention and Framing on Message Receivers.... 653

Heng-Li Yang Department of Management Information Systems, National ChengChi University

Shiang-Lan Wang Department of Management Information Systems, National ChengChi University

A Study on Trust Dynamics Influencing Knowledge Sharing in Organization..... 681

Szu-Yuan Sun Department of Information Management, National Kaohsiung First University of Science and Technology

Pei-Ju Chao Department of Digital Entertainment Creation, Kao Fong College Digital Contents

Shu-Lin Chen Graduate Institute of Information Management, National Kaohsiung First University of Science and Technology

Effects of Browsing Experience on Loyal Behavior Intentions – The Moderating Effect of Article Categories 709

Su-Fang Lee Department of Business Administration, Overseas Chinese University

Shou-Jr Chen Department of Business Administration, Overseas Chinese University

Constructing Highly Secure Wireless Local Area Networks Based on Honeypot and Vulnerability Scan Techniques..... 739

Woei-Jiunn Tsaor Department of Information Management, Da-Yeh University

Wei-Chih Huang Department of Information Management, Da-Yeh University

Shin-Chieh Tsai Department of Information Management, Da-Yeh University

Dual Hiding in QR Code Applications of Image Processing..... 769

Wei-Jen Wang Department of Computer Science and Information Engineering, National Central University

Cheng-Ta Huang Department of Computer Science and Information Engineering, National Central University

Hsiang-Wei Huang Department of information Management, Central Police University

Shiuh-Jeng Wang Department of information Management, Central Police University

網路匿名訊息之意圖與架構對訊息接收者的影響..... 653

楊亨利 國立政治大學資訊管理學系

王湘嵐 國立政治大學資訊管理學系

信任動態發展歷程影響組織知識分享之探討..... 681

孫思源 國立高雄第一科技大學資訊管理系

趙珮如 高鳳數位內容學院數位娛樂創意系

陳淑琳 國立高雄第一科技大學資訊管理研究所

瀏覽體驗對忠誠行為意向之影響—文章分類之干擾效果..... 709

李淑芳 僑光科技大學企業管理系

陳首志 僑光科技大學企業管理系

基於誘捕與弱點檢測技術建構高安全無線區域網路..... 739

曹偉駿 大葉大學資訊管理學系

黃偉智 大葉大學資訊管理學系

蔡欣潔 大葉大學資訊管理學系

具高隱匿性QR code雙重型態資訊隱藏研究..... 769

王尉任 國立中央大學資訊工程學系

黃正達 國立中央大學資訊工程學系

黃翔偉 中央警察大學資訊管理學系

王旭正 中央警察大學資訊管理學系